



論文/項目開題/階段報告 評核表

Assessment of the Thesis/Project Proposal/Progress Report

* 本表格須由以下學生之每位學位論文/項目報告評審委員填寫遞交。

* This form should be submitted by each examiner from Thesis/Project Report Examination Committee for the following thesis/project report examination.

I. (由學生和/或學生所屬學院辦公室填寫 To be completed by the candidate and/or the candidate's Faculty office)

學院 : _____ 入學日期 : _____
Faculty Date of Admission _____
學生姓名 : _____ 學號 : _____
Name of Candidate Student Number _____
課程名稱 : _____ 學位 : 博士 Doctoral/ 碩士 Master
Programme Title Degree (請於適當空格內加上✓號 Please "✓" as appropriate)

論文/項目報告指導教授姓名 : Name of Thesis/ Project Report Supervisor	職稱 Title	姓氏 Surname	名 Given names

論文開題/項目計劃書題目 : _____
Title of Thesis Proposal/ Project Proposal _____

II. (由評核教授填寫 To be completed by Examiner)

(請於適當空格內加上✓號 Please "✓" as appropriate)

經本人審閱上述學生之論文開題報告/論文階段報告/項目計劃書後，學生

After I reviewed the above candidate's thesis proposal/ progress report/ project proposal, the candidate

- 已符合本大學開題報告/項目計劃書要求，建議進入論文/項目報告階段。
has met the standards of the University for the thesis proposal/ project proposal and is recommended to continue to the thesis/ project report.
- 基本符合本大學的開題報告/項目計劃書要求，但需要修改開題報告/論文階段報告/項目計劃書後可進入論文/項目報告階段。
has met the standards of the University for the thesis proposal/ project proposal and is required to revise his/her thesis proposal / progress report / project proposal before continuing to the thesis/ project report.
- 未能符合本大學要求，不建議進入論文階段，須重新提交開題報告/階段報告/項目計劃書。
has not met the standards of the University for the thesis proposal/ project proposal and is not recommended to continue to the thesis/ project report. The candidate is required to resubmit his/her thesis proposal / progress report / project proposal

其他意見(如有):

Comments (if any) _____

評核教授姓名: _____ 職稱: _____
Name of Examiner Title _____
評核教授簽署: _____ 評核日期: _____
Signature of Examiner Date of Examination _____
Examiner